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Henrik Thirstrup Henrik.thirstrup@koege.dk Køge Kommune 

1,2 millioner til små drift opgaver, og 5 til større opgaver. Kulstofbelægning på stålbro, strømpeføring. 170 
bygværker. 

Indlæg: Ny bro Kullerupvej proces beskrevet 

 

 

Asger Mølgaard asgmol@gladsaxe.dk Gladsaxe Kommune 

2 projekter, fodgængerbro skal fjernes, måske ny op. Bagsværd, ny forbindelse over Hillerød motorvejen. 
100 millioner i budget.  

 

 

Lars Christensen larc@holb.dk Holbæk Kommune 

10-12 millioner om året, heraf 200 tusinde til drift og anlæg. Fået eftervist / beregnet flere broer, så deres 
bæreevne er forøget. Har brugt skrue fundamenter. 2-3 rørlagte vandløb skal udskiftes, lidt udfordringer 
med vandmyndigheder. Har søgt om midler til to større projekter, som afventer politisk beslutning. Det ene 
ny stibro over Banen 

 

 

Paul Andersen psan@bane.dk Banedanmark 

BD 3715 bygværker, heraf 464 i Pauls område på Sjælland. 331 broer, resten er støjskærme (Carsten, se 
nedenfor. har  Ringsted-København strækningen). 

BD Rep budget 20 mill på Landsplan. 

Store udfordringer med renovering af klapbro med banedrift  

Paul sender opdateret oversigt over områder med tilhørende  BD ansvarlige 

Bilag: ny liste over personer/ områder i brodrift 

 

Carsten Vinther-Okholm Larsen cvol@bane.dk Banedanmark 

Fra 2024, Fyn, og Korsør til Ringsted m.m.  470 bygværker, 4 millioner til renovering. Får  også broer på ny 
Bane på Vestfyn. 

 



Christian Hjortshøj chrhj@ltk.dk Lyngby-Taarbæk Kommune 

Naturstyrelsen piller en bro ned, vil gerne beholde den, såfremt nabokommune er med. Lidt skel -
udfordringer med letbanen. Har fået kano udstyr under bropuljen.  

 

René Nielsen reni@soroe.dk Sorø Kommune 

? 

Cathrine Corfitzen catc@lejre.dk Lejre Kommune 

Broconsult hjælper med oplæg til drift. 1 million til broer. Skal skifte en sti bro løse dækplanker. 2 
særeftersyn udført, beregnet bæreevne på 2 broer ( broklasser for tung transport. Broconsult) 

 

 

Anita Madsen anitaum@roskilde.dk Roskilde Kommune 

1 rørlagt vandløb skal skiftes, tager lang tid at få tilladelse. Større projekt med Banedanmark.  

 

Saeed Ghasemi sagh@vordingborg.dk Vordingborg 

Broen på Flyvervej skal fjernes, og nøjes med en på Avnøvej.  

 

Stig  -Djursland 

Har fået penge på baggrund af Samkom rapport. Bliver brugt til udskiftninger. Længste spæn i fiberbro. 19 m 
udskifte 3 underføringer i 2024.  

Bilag: foto af Fiberbro. Video vist på skærm 

Niels – Hillerød 

200 bygværker, 2-3 millioner – 4 får fugtisolering. 1 større renovering om året.  

 

Søren - Guldborgsund Kommune  

Fiberline bro opsat med  skruede fundamenter. 

Meget store problemer med stormflod  og oversvømmelser. 

Skal i gang med ny tilstandsrapport. Afventer nyt program. 

Vært næste år (2025) 

Bruger mange penge på stormflod. 

 



Troels Kjærulf  Solrød 

Deltog ikke men fremsendte projekt:  

Bilag: Omisolering af stor fredet buebro hele projektet beskrevet. 

 

Næstved ? 

 

Arne Konsulent 

Bilag: Korrespondance vedrørende nyt Danbro system 

 

 


